
 

Agata Tatara 

Radna Rady Miasta Krakowa 

Kraków, dn. 23 stycznia 2010r. 

Pan Jacek Majchrowski 
Prezydent Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych 3/4 w Krakowie 

I n t e r p e l a c j a  
W związku z wezwaniem znak: ZIKiT/Z/0104/09/NLI/59504 z dnia 11 stycznia 2010 r. 

wystosowanym przez Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie do Pani [wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], w 
którym wzywa się „do wydania nieruchomości połoŜonej w Krakowie przy ul. Radzikowskiego 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 
Niejawnych zlokalizowanej na działkach nr 453/7 i 453/13 (453/8) Obr. 40 jednostka ewidencyjna 
Krowodrza" informując, Ŝe osoby uprawnione do odbioru zgłoszą się dnia 01.02. lOlOr. (!) o godz. 
10.00 uprzejmie zapytuję: 

1. Dlaczego w przedmiotowym wezwaniu nie wskazano podstawy prawnej wymienionych w 

działań? 
2. Dlaczego w przedmiotowym wezwaniu nie wskazano imiennie osób wyznaczonych do 

odbioru nieruchomości o której wydanie się występuje? 

3. Dlaczego przedmiotowe wezwanie sporządzono przed wyceną (oszacowaniem) 

nieruchomości o której wydanie się występuje? 
4. Czy ZIKiT (bądź inna właściwa jednostka organizacyjna) wydając przedmiotowe wezwanie 
     uwzględnił wiek i stan zdrowia Pani [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5  
          ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek  
      Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] oraz utrzymujące się trudne 
     zimowe warunki atmosferyczne? 

5. Czy wydanie określonej w wezwaniu nieruchomości w nakazanym terminie (tj. zapewne w 

dniu l lutego 2010roku) jest nieodzowne? (Pytanie to jest zasadne, poniewaŜ do chwili 

.obecnej procedura przetargowa na wyłonienie wykonawcy rozbudowy Ronda Ofiar Katynia 

nie została zakończona.) 

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o bezzwłoczne zbadanie sprawy i podjęcie stosownej 

interwencji. 

 

 


